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Abstract (en)
The illumination device (5) has a unit for focusing to light of the illumination device. Dark-colored components (22) of plastic are arranged in the
illumination device. The dark-colored components are made of plastic material with heat-conducting additive or with a heat-conductive layer on
its side impacted through external radiation. The plastic material is provided as thermoplastic or droplet. The conductive additives are provided as
carbon nanotubes, thermally conductive oxides, ceramic or metallic fillers. The thermoplastic plastic is formed as polycarbonate.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Beleuchtungseinrichtung (5) eines Kraftfahrzeugs, wobei die Beleuchtungseinrichtung (5) für Licht der
Beleuchtungseinrichtung fokussierende Mittel (18) aufweist, und in der Beleuchtungseinrichtung dunkel eingefärbte Bauteile aus Kunststoff (22)
angeordnet sind, wobei die dunkel eingefärbten Bauteile (22) zumindest bereichsweise aus einem Kunststoff mit wärmeleitenden Additiven und/oder
mit einer wärmeleitenden Schicht auf ihrer durch Strahlung von außen beaufschlagten Seite gefertigt sind.
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